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Protokoll 2/2025 
 

Tid Onsdagen den 5 mars 2025 kl. 13.00 - 14.45 

Plats Gamla biblioteket, Tekniska Nämndhuset 

Paragrafer  §§ 1-8 

Stefan Mattsson Dolores Back 

Närvarande 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden och 
fastighetsnämndens funktionshinderråd 
Stefan Mattsson, ordföranden (Synskadades Riksförbund 
Stockholms stad) 
Carin Lemberg (DHR – Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet 
– Stockholmsavdelningen)  
Britt-Inger Stjernström (Reumatikerföreningen Stockholm) 

Idrottsnämndens funktionshinderråd 
Dolores Back, ordföranden (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning) 
Teresa Melin (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med 
omnejd) 
Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet- 
Stockholmsavdelningen) 
Robin Slätt (Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med 
Familjer) 
Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet, RTP) 

Tjänstemän 
Karin Olsson Sandberg, idrottsförvaltningens representant 
Lykke Ask, rådssekreterare trafikkontoret 
Marie Norrberg, rådssekreterare idrottsförvaltningen 
Ali Eroglu, projektledare fastighetskontoret 
Lena Johanson, projektledare fastighetskontoret §§ 6-7  
Anders Kindberg, fastighetsdirektör § 5 
Marina Högland, idrottsdirektör § 5 
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§ 1 
Val av justerare 
Rådet utser Dolores Back att tillsammans med ordföranden Stefan 
Mattsson justera dagens protokoll. 
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§ 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 
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§ 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner följande protokoll och lägger dessa till 
handlingarna. 
 

- Protokoll 1/2025 från rådets sammanträde den 5 
februari 2025. 
 

- Protokoll 5/2024 från rådets gemensamma möte 
med idrottsnämnden och Stockholm Globe 
Arena AB den 6 november 2024. 
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§ 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
Råden lägger följande skrivelser till handlingarna. 
 

- Protokoll 6/2024 från trafiknämnden och Stockholms Stads 
Parkerings ABs råd för funktionshinderfrågors sammanträde 
den 2 december 2024. 

- Protokoll 6/2024 från stadsbyggnadsnämndens och 
exploateringsnämndens råd för funktionshinderfrågors 
sammanträde den 3 december 2024. 
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§ 5 
Önskemål från funktionshinderråden om 
gemensam VP-process 

Sammanfattning 
 
Rådet har framfört önskemål om att ta fram gemensamma 
aktiviteter till verksamhetsplanerna.  
 
Anders Kindberg, fastighetsdirektör och Marina Högland, 
idrottsdirektör svarar att verksamhetsplanen är förvaltningarnas svar 
på de budgetuppdrag som ges. För att råden ska kunna lyfta sina 
sakfrågor och kunna påverka innehållet som styr förvaltningarnas 
VP-process, bör detta göras inför budgetarbetet i samband med 
politiken. 
 
Råden planerar att boka in ett gemensamt möte inför respektive 
presidiemöte. Förvaltningscheferna ställde sig positiva till detta. 
  



 Råd för funktionshinderfrågor 2024-11-06 

 

 

 Sida 7 (9) 

 
  
 

 

 
https://start.stockholm  

§ 6 
Årstafältet ny sim- och idrottsanläggning  

Sammanfattning 
Lena Johanson, projektledare på fastighetskontoret informerar om 
den nya sim- och idrottsanläggning som planeras inom ny detaljplan 
etapp 6 på Årstafältet. 

Arbete med programhandling och ny detaljplan pågår nu mellan 
fastighetskontoret, idrottsförvaltningen, exploateringskontoret och 
stadsbyggnadskontoret. Ett detaljplanesamråd planeras till 
sommaren 2025.  

Rådet önskar få en ny dragning om projektet om ett år. 
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§ 7 
Västertorp sim- och idrottshall 

Sammanfattning 
Lena Johanson, projektledare på fastighetskontoret informerar om 
Västertorp sim- och idrottshall som har uppnått sin tekniska 
livslängd. 

Förslag har tagits fram för att ersätta befintlig byggnad med en helt 
ny sim- och idrottsanläggning som kan möta dagens krav avseende 
bland annat brand och tillgänglighet samt för att kompletteras med 
nya funktioner. Angöring och två stycken parkeringsplatser för 
rörelsehindrade kommer att finans i närheten av entrén. 

Arbete pågår nu med programhandling för att rymma en ny 
anläggning på nuvarande plats på Personnevägen i Västertorp inom 
gällande detaljplan. 

 

Rådet önskar få en ny dragning om projektet om ett år. 
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§ 8 
Övriga frågor 
Information från idrottsförvaltningen 
Karin Olsson Sandberg informerar om: 
Hockey VM 

Fler på is och Fler på läktaren är ett projekt inom ramen för Hockey 
VM där målet är att främja fysisk aktivitet bland barn och unga, 
samt skapa en mer inkluderande evenemangskultur för personer 
med funktionsnedsättningar och NPF-diagnoser. Fler på is och Fler 
på läktaren är en långsiktig satsning och målet är att evenemanget 
ska leda till bestående effekter. 

En metodhandbok för tillgängliga läktarupplevelser ska tas fram, 
med målsättningen att ishockeyföreningar ska arbeta utifrån den. 

Parasatsning och parasim SM 

Para-SM 2025 kommer att arrangeras i höst i Åkeshovs simhall och 
arrangeras av Spårvägens SF. 

Återkoppling uppdrag kartläggning idrottshallar 

En uppdragsbeskrivning avseende idrottshallar har tagits fram. 
Målet är att starta i april och vara klar till sommaren 2025. 
Förvaltningen kommer att anlita en tillgänglighetskonsult för 
kartläggningen. 

 

 Rådet önskar få en dragning om vilka större projekt som är på 
gång under 2025/2026. 

 Jan Delvert påminner om att den 8/3 kl 10:00-14:00 har 
Funktionsrätt Stockholms stad bjudit in ledamöterna i stadens 
funktionshindersråd till en halvdag för erfarenhetsutbyte och 
diskussion om arbetssätt och samverkan i råden. 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Marie Norrberg 
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